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نكته بازی

از این جوانان غافل نشوید
تیم ملی زیر 20ســال ایران در حالی در جام ملت های آســیا با 6گل یمن را 
شکست داد که 2بازیکن جوان استقلال، ستارگان این تیم بودند. ابوالفضل 
زمانی، بازیکنی که در دوره پیتسو موسیمانه کم و بیش به بازی گرفته می شد 
در این مسابقه 2گل به ثمر رســاند و ابوالفضل ذوالیخایی، دیگر مدافعی هم 
که به تازگی به جمع آبی پوشان پیوســته، یکی دیگر از گل های تیم ملی را 
زد. قرار نیست بابت پیروزی پر گل دربرابر یمنی که از دقیقه12هم با اخراج 
یک بازیکن 10نفره شــده بود بیش از حد ذوق زده شویم، اما بضاعت فوتبال 
ما در رده های ســنی پایین تر همین نفرات هستند و حیف است وقتی سر از 
پرسپولیس و استقلال در می آورند، پشت خط قدیمی ها بمانند. به آنها میدان 
بدهید؛ دو نفرشــان هم که خوب در بیایند، به 20 تــا خرید خراب خارجی 

می ارزد.

خب نظری جویباری، واجب تر بوده!
اســتقلال در حالی به مصاف الریان قطر می رود که در عکس دســته جمعی 
آبی پوشــان پیش از اعزام به دوحه، یک اتفاق عجیــب رخ داد. درحالی که 
تمامی اعضای کاروان استقلال مقابل هواپیما جمع شدند و تصویری به یادگار 
ثبت کردند، سهراب بختیاری زاده در آن عکس دیده نشد و با وجود اشارات 
متعدد به این موضوع در فضای مجازی، کســی هم در موردش توضیح نداد. 
این در حالی است که درست در پیشــانی و مرکز تصویر، عکس جناب آقای 
نظری جویباری، مدیرعامل محترم باشگاه را می دیدیم! طبیعتا غیبت سرمربی 
)ولو از جنس موقتش( در چنین عکسی بسیار بحث برانگیز است و نشانه خوبی 
تلقی نمی شود، اما مســئله جالب تر اینجاست که آقای جویباری اساسا هیچ 
لنزی را از دست نمی دهد و جلوی همه دوربین های عکاسی دیده می شود؛ از 

جذب بازیکن تا خرید موبایل برای هوادار مالباخته!

مهم این است که برای کار بیاید
طی روزهای گذشته، دستیار و وکیل والتر ماتزاری، سرمربی ایتالیایی مورد 
علاقه باشگاه استقلال به ایران آمدند و با بررسی شرایط این تیم، به کشورشان 
برگشتند تا با او مشورت کنند و خبر بدهند بالاخره این کار را قبول می کند 
یا نه. تا لحظه تنظیم این مطلب هنوز نتیجه نهایی این داستان روشن نشده، 
اما بعضی درخواست های ماتزاری بحث برانگیز شده؛ مثل اینکه او اعلام کرده 
با 8دســتیار به ایران خواهد آمد. الان خیلی ها می گویند این تعداد دستیار 
خارجی زیاد اســت و در مقابل خیلی های دیگر هم عقیده دارند چنین کادر 
شلوغی، در جهان فوتبال غیرطبیعی نیست. حالا ما کاری به 7، 8یا 10دستیار 
نداریم و فقط امیدواریم او اگر می آید، برای کار کردن بیاید. در این صورت 4 تا 
اتوبوس آدم هم با خودش بیاورد عیبی ندارد. یادش به خیر؛ مارک ویلموتس 
حتی مترجم هم نداشت و بعضا این موضوع را هم نشانه افتادگی و کم هزینه 
بودن مربی بلژیکی قلمداد می کردند، اما بعدا معلوم شد کار اصلی او در ایران 

یعنی »کلاهبرداری« نیاز چندانی هم به مترجم نداشته!

صعود کن

تراکتوری هــا در لیگ برتر رقابت فشــرده ای با 
ســپاهان و پرسپولیس بر ســر قهرمانی دارند 
و از جام حذفی هم کنار رفته انــد، از همین رو 
آسان ترین مســیر برای اسکوچیچ و شاگردان 
برای رسیدن به جام همین لیگ قهرمانان آسیا 
اســت؛ لیگی که تیم های درجه دوم قاره در آن 
رقابت می کنند و تراکتور پرستاره می تواند در جمع 
آنها حرف های زیادی برای گفتن داشته باشد. البته 
تراکتوری ها در بازی رفت مقابل الخالدیه بحرین تا 
حد زیادی به مشکل خوردند و پس از اینکه یک بر 
صفر از این تیم عقب افتادند، موفق شدند با نتیجه 
2 بر یک این تیم را شکست دهند. حالا قرمزپوشان 
تبریزی که عنوان صدرنشــین لیگ ایران را یدک 
می کشند، امروز در بازی برگشــت رودرروی تیم 
بحرینی قرار خواهند گرفت تا با حفظ برتری راهی 
مرحله بعد شوند. حریف امروز تراکتور که به عنوان 
تیم دوم گروه خودش و پشت سر التعاون عربستان 
به یک هشتم نهایی رسیده، در حال حاضر تیم دوم 
لیگ بحرین است. البته این تیم 2 بازی عقب افتاده 
دارد که اگر آنها را با پیروزی پشت ســر بگذارد، به 
رده اول لیگ می رسد. این تیم علاقه ای به تساوی 
نداشته و چه در لیگ قهرمانان و چه در لیگ بحرین 
یا بازی هایــش را برده یا باخته اســت. الخالدیه در 
لیگ قهرمانان رفت و برگشت به نماینده عربستان 
باخته و 4 بازی دیگر را با برد پشت سر گذاشته است. 
این تیم در لیگ بحرین هم 2 شکســت داشــته و 
7 دیدار دیگرش را برده است. ارزش الخالدیه بحرین 
در سایت معتبر ترانســفر مارکت، 4.95 میلیون 
یورو تخمین زده شــده و این در حالی است که 
این ســایت ارزش بازیکنان حاضر در تراکتور را 

13.48 میلیون یورو تخمین زده است.

 مهدی تارتار که با راه آهن سابقه حضور در فینال حذفی را داشته
 می خواهد با گل گهر هم شانسش را برای قهرمانی امتحان کند

 کار آسانی کار آسانی
 پیش رو نداریم پیش رو نداریم

Mehdi       Tartar
 حذف چند 

تیم پرقدرت در جام حذفی، اتفاق 

مثبتی برای شما محســوب نمی شود؟

شما دیدید که در مرحله قبل، فولاد خوزستان 

با 2 گل از پیکان جلو بود ولی 3 گل خورد و از این 

جام کنار رفت. واقعا در جــام حذفی چیزی قابل 

پیش بینی نیســت و نباید هیچ تیمی را دست کم 

گرفت. ما به همه حریفان احترام می گذاریم و باید 

برابر هر تیمی که قرار می گیریم تا آخرین حد 

تلاش کنیم. ما شانس خودمان را برای 

قهرمانی امتحــان می کنیم.

امیرحسین اعظمی| گل گهــر بعد از پیروزی  برابر 
تراکتور در جام حذفی، در دومین بازی خیبر خرم آباد 
را از پیش رو برداشت تا در جمع 8 تیم پایانی این جام 
قرار بگیرد. شــاگردان مهدی تارتار که در لیگ برتر 
نتایج خوبی گرفته اند، قهرمانی در جام حذفی را هم 
به عنوان یکی از هدف های جدی شان در این فصل قرار 
داده اند، حتی سرمربی گل گهر تأکید می کند که در 
جام حذفی نایب قهرمانی هیچ فایده ای ندارد و فقط 
باید در این جام قهرمان شد. تارتار درخصوص آخرین 
وضعیت گل گهر به سؤالات همشهری پاسخ می دهد.

  در جام حذفی از 2تیم سرسخت 
عبور کردید و حتما خوشــحالید که در جمع 

8 تیم پایانی قرار دارید؟
بله، همانطور که اشاره کردید بازی های ما سخت بود 
و با قرعه سختی مواجه شدیم. بعد از عبور از تراکتور 
با خیبر بازی کردیم که در این هفته ها متحول شده 
و چند بازیکن جدید هم جذب کرده اســت. ما این 
شایستگی را داشــتیم که در وقت های قانونی بازی 
را ببریم ولی در نهایت کار به ضربات پنالتی کشیده 
شد که به حق مان رسیدیم. بچه ها در این بازی تلاش 

کردند و به آنها خسته نباشید می گویم.

  شانسی هم برای قهرمانی تیم تان 
قائل هستید؟

من ســابقه حضور در فینال جام حذفی را به عنوان 
سرمربی دارم ولی طبیعتا هیچ کس یادش نمی آید 
که ما نایب قهرمان شدیم. در آن سال سرمربی راه آهن 

بودم و در فینــال با ذوب آهن بــازی کردیم که دوم 
شــدیم. در جام حذفی فقط قهرمانــی ارزش دارد و 
اسم نایب قهرمان از یادها می رود. طبیعتا ما هم برای 

رسیدن به قهرمانی تلاش می کنیم.

  در لیگ برتر هم نتایج خوبی گرفتید 
و در رده پنجم هستید. فکر می کنید با حضور 
سپاهان، تراکتور، پرســپولیس و فولاد، در 
پایان فصل بتوانید جایگاهی بهتر از پنجمی 

کسب کنید؟
هدف ما این است که در پایان لیگ امسال بهترین رتبه 
را کسب کنیم و هر چه در رتبه بالاتری قرار بگیریم، 
بهتر اســت. البته می دانیم در ادامه لیگ کار آسانی 
نداریم و باید بیشتر از همیشــه تلاش کنیم تا نتایج 

خوبی بگیریم.

  آیا در نقل و انتقالات زمســتانی، 
توقعات شما به عنوان ســرمربی تیم برآورده 

شد؟
ما نتوانستیم بازیکنان مورد نظرمان را جذب کنیم و 
البته باشگاه نهایت تلاش خودش را در این زمینه انجام 
داد. معمولا اکثر بازیکنان در نیم فصل تحت قرارداد 

هستند و جذب بازیکن راحت نیست.

  بلانکو به تیم شما نزدیک بود ولی 
در نهایت به فولاد رفت. حتما پیشــنهاد مالی 

فولاد به او بهتر بود، درست است؟
به هر حال ما محدودیت هایی داریم و در نهایت بلانکو 

هم پیشنهاد بهتری داشت و 
تصمیم گرفت راهی فولاد شود.

  در مــورد بــازی بــا 
مس رفسنجان چه صحبتی دارید؟

قطعا این یکی از بازی های سخت ما محسوب می شود. 
مس تیم خوبی اســت و جایگاه اصلی آنها در پایین 
جدول نیست. آنها بازیکنان باکیفیت و خوبی دارند 

و باید با تمرکز بالا بازی کنیم. قطعا بازی آسانی 
نداریم ولــی تلاش می کنیــم بهترین نتیجه 

ممکن را بگیریم.

  قبول دارید حاشیه های 
لیگ ایران زیادشده و رفتارهایی که 
برخی از بازیکنان در زمین مســابقه 

دارند، قابل هضم نیست؟
فکر می کنم نقش مربیان در این زمینه مهم 
است و باید در خیلی از زمینه ها فرهنگسازی  
کنیم. یک مربی می تواند قبل از ورود تیم به 
زمین، نکات لازم را به بازیکنان گوشــزد کند 

تا کمتر شاهد درست شدن حاشیه ها باشیم.

   فکر می  کنید کدام تیم در لیگ 
امسال قهرمان شود؟

نمی توانــم پیش بینــی کنم یا نظــر بدهم. 
مدعیان اندازه خودشان شانس دارند و تیمی 

قهرمان می شود که کمتر اشتباه 
کند.


